
 

Dagsorden Blok 41 Husmøde d. 4/11-2019 kl. 19  
BLOK 41  
1. Tilstede: Morten 409F, Ariane 408A, Christian 407D, Lene 405B, Minga 401F, Neel 408D. 
2. Dirigent: Christian 
3. Referent: Neel 

4. Godkendelse af dagsorden: Godkendt

5. Godkendelse af referat fra sidste husmøde: Godkendt 
6. Blokkens regnskab: Foreligger ikke. 
7. Valg af 2 blokrådsrepræsentanter til Blokrådsmødet d. 5/11: Lene 
8. Blokrådssager jvnf. Midtpunktet nr. 531,  
 
Sag for blank imod  
531.a: Blokrådet vælger Erik/80F til Furesø Boligselskabs bestyrelse: 5 Blanke 
Blokrådet vælger Henrik/428D til Furesø Boligselskabs bestyrelse: 4 for 1 blank 
531.b: Blokrådet godkender Boligudvalgets Budget ønske på 75.000 kr. for 2020-21: 5 for  
531.c: Blokrådet godkender Bladudvalgets budgetønske på i alt 288.000 kr. for 2020-21: 5 for 
531.d: Blokrådet godkender Børne- og Ungdomsudvalgets samlede budgetønske på 163.000 kr. for 
2020-21: 5 for 
531.e: Blokrådet godkender Blokrådets Forretningsudvalgs samlede budgetønske på 118.000 kr. for 
2020-21: 5 for  
531.f: Blokrådet godkender Kunstudvalgets budgetønske på 3.000 kr. for budget 2020-21: 5 for 
531.g: Blokrådet godkender Markedsføringsudvalgets budgetønske lydende på 60.000 kr. for budget 
2020-21: 5 for  
531.h: Blokrådet godkender Uddannelsesudvalgets budgetønske på 100.000 kr. for 2020-21: 5 for  
 
9. Blokkens sager:  
Blokkens sager fra sidste  
a) Rie retter henvendelse til EJDK mht. tilladelse til at opsætte mindre affaldsstativer på netdørene ved 
de runde trapper i P-niveauet og om disse vil blive tømt af gårdmandskabet?  
Husmødet beslutter at vi skal have to affaldsstativer. EJDK leverer det ene, som de har svaret måske er 
på lager. Blokken køber det andet (evt. to, hvis lageret er tomt) 
 
b) Lydisolering af fællesrummet; Fra Akustikshop.dk. vil lydisolering koste ca 2.000,- kr. Rie undersøger 
hos EJDK om de ligger inde med lager af de lydisolerende plader, der allerede sidder i loftet i 
fællesrummet. Og Rie spørger også akustikshop.dk om prøver på deres plader.  
Rie tager kontakt til Palle Brink. 

c) EFTERLYSNING! Blokken havde en cross trainer stående i gangstrøget ved trappen ved 407. Den har 
nu været forsvundet i et par måneder.. Hvor er den?  
Christian sætter en efterlysning op på infoskærmen. 

d) Formandsposten er stadig ubesat, er der nye kandidater?  
Christian vælges enstemmigt som fungerende formand. Tak Christian! 



e) Valg af medansvarlig for fællesrummet, så der er 4 i turnus.  
Lene er med i turnus. 

 
10. Eventuelt:  
-Stikkontakt til skærmen. Elektriker sættes på sagen. 
-Lene refererer fra seneste blokrådsmøde, som også kan læses i ”Midtpunktet” 
 
11. Dato for næste Husmøde: 2. dec. kl. 19.  

Punkter til dagsordenen afleveres til Christian på formand@blok41.dk eller i postkassen 407D senest d. 

17.nov. 


